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PROTOKÓT. iVR 19/04
Z POSIEDZEIVIA KOMISJI ROLI{ICTWA I

rr{TEGRACJI Z (.NIA E(IROPEJSKA
W Dl,lIIl 23 sierpniu 2004 roku.

Kornisja Rolnictwa i Integracji Z Uni4 Europejsk4 rozpoczqla
posiedzenie o godzinie 08.30 w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4cej
zalqcznlk do niniejszego protokolu wg nastppt¡4cego porz4dku:

I . Rozpatrzenie ofert na material siewny na okres jesienny.
2. Analiza materialów na sesjg.
3. Sprawy róZne.

Przewodn iczEcy K. Swietlik prz¡vital wszystkich radnych i przybylego na
posiedzenie Bunnistrza J . Wo2niaka.

Ad. l

Przewodniczqcy odczytal,.hrfbnnacje o mo2liwoSciach nabycia rnaterialu
siewnego jesieni4 2004" (zalqczon4 do niniejszego protokolu). Zapytal
pozostalych o uwagi dotycz4ce przedstawionego materiatu. Radny B. Król
stwierdzil, 2e co prawda cena odstrasza, ale od czasu do czasu kupowaó
trzeba. PrzewodniczEcy dodal, 2e jest to niemalym wyzwaniem dla rolnika,
aby osiqgn4ó ó ton z hektara i rnySleó dodatkowo o poczynattiu inwestycji.
Wedlug niego nikt nie interesuje siQ rolnictwern. Radny J. Zipbiúski
powiedzial, 2e nikt juz nie dofinansuje ani zaktpLr wapna, ani materialu
siewnego. Radny A. Gawlowski stwierdzil, 2e rnusze byó cierpliwi, moZe
lJrria Europejska coS zrnieni. Radny T. Spk dodal, 2e tnole powinni, jako
Radni, zwróc,ió siQ gdzieé z wnioskiern o dofinansowauie rolników.
WczeÉniej istnialy jakieS progralny wspierania rolnictwa, np. zachgta dla
rolników w postaci dodatku ( 20, czy 3A zl), obecnie nie ma nic. Radny S.
Baraírski stwierdzil, 2e i tak nic z tego nie bgdzie, bo przecieL Unia nie
bpdzie dokladaó rolnikorn do kazdego hektara zierni. Przewodniczqcv
opowiedzial, 2e odbylo sip spotkanie lv Starostwie, w którym uczestniczvl
przedstawiciel Ministerstwa Rolnictwa i potwierdzil, 2e byó tno2e bpdq
jakies zachgty dla rolników, ale nie wiadomo, kiedy i w jakiej postaci.
Przewodnicz4cy zwrócil sip do Bnrmistrza z zapytanietn, czy Rada w jakiS
sposób moZe wplyn4ó na oferowane ceny materialu siewnego. Bunnistrz
odpowiedzial,2e skoro nawet Warszawa takiego wply"wu nie ma to oni tyrn
bardziej. Radny B. Król dodal, 2e nikogo nie interesuje fakt, 2e niby urodzaj



jest, ale zboae nie ma takich wlaéciwosci jak kiedyS. Bttrtnistrz dodal, 2e

rnozna bylob-v coS osi4gn4ó, ale producenci rnusieliby sip zorganizowaó i

wykupió wszystko, w takirn wypadku nikt nie dyktowalby cen.

Ad. 2

Pon6
Sprawozd anie z pracy Bunn i strz a mrpdzy sesj ami.

Radny S. Baraúski rnialpytanie do Burrnislrza w zwi4zku z pkt.38 czy jest

to zasadne, aby budowaó nowy budynek, jeÉli jest du2o innych budynków
wokól Jgdrzejowa, które mo2na by zagospodarowaó (Chorzewa, SudóI,
Prz4slaw, Zagaje). Na mieszkanra w nowym bloku nie bgdzie staó osób
najbiedniejszych. Wokót tych niezagospodarowanych budynków jest duzo
wolnego rniejsca, gdzie rno2na byloby wydzielió dzialki pod uprawE. Poza
tyrn moZna by urnieéció w nowo zagospodarowanych budynkach ludzi po

wyrokach eksrnisji, automatycznie zwolnilyby sip rnieszkania w rniescie.
Dodal te2,2e on nie rozumie, jaka jest róLnica rnipdzy mieszkaniem na wsi a
w rniescie; .,Czym róZni sip wieS od rniasta?"- zapytal -.jeSli kogoS staÓ na
kawiarnip w rniescie to niech sobie kupi dzialkg!". Dodal tak2e, w bylyrn
budynku po rnleczarni mieszkaó rnogtyby cztery rodziny. Radny zaznaczyl,
2e dla niego sprawq priorytetow4 jest pomoc najbiedniejszym, ani radny ani
soltys sig tyrn nie zajrnie, sprawy w swoje rQce rnuszq wzi4ó trrzpdnicy.
Burrnistrz wyjaénil, 2e zgadza sig z radnym, poza tyrn koszty eksploatacii
istniej4cych budyrüów bylyby ti2sze. Wyjaénit te2, 2e z tyrn wykupern nie
jest do koúca tak, gdyz niekoniecznie wybudowane rnieszkania bylyby
przeznaczone do sprzedaly. Przetarg dopiero zostat ogloszony i nie lest
wiadolno, co bgdzie dalej. JeSli do nowo wybudorvanego bloku
wprowadzono by ludzi, którzy nie bgd4 plació to w niedlugirn czasie budynki
ulegn4 degradacji. W zwi4zku z tym radny S. Baraúski stawia wniosek:

,,Wnioskujg o zaadaptowanie istniej4cych budynków na obrzei'ach
Jgdrzejowa celem zagospodarowania ich pod mieszkania zamiast
budowania nowego bloku wigkszym kosztem"

Kornisja przychylila sig do postawionego wniosku jednogloénie
Komisja wigcej uwag nie wniosla

Poz.8

Omówienie wyników kontroli Zakladu Wodociqgów i Kanalizaclr
w Jpdrzejowie, przeprowadzonej przez Komisjp Rewizyln4.



Przewodn iczqcy zwrócll uwagg zebranych na tabelp zawieralqcE analizp
poboru wody. lJwa2a on, 2e nie nalezy robió tak wysokich inwestycii, jeSli

nie rna takiei potrzeby spolecznej. Radny J.Zipbiiski dodal, 2e takie
inwestycje powinny byó robione ..nie dla popularnoSci tylko dla potrzeb".

Radny S. Baraúski powiedzial, 2e wedlug niego ludzie nie chc4 siQ
podlqczaó, bo cena wody jest za wysoka, trzeba ustalaÓ tak4 cenE wody, 2eby
nie zbankrutowaó, ale nie wy.rvyZszaó aZ do takich roztniarów, ,, zz Sajtyny
tak nie bylo...". Brrmistrz odpowiedzial, ze p. Sajtyna jakby rnógl to by takíe
windorval cenp, ale wówczas ustar,vabyla inna i nie zezwalala rntr na to. Rada
w tarntym okresie byla wladna regulowaó cenp. Gdyby byly wprowadzotte
oplaty z tytulu ochrony Srodowiska i ludzie nie mogliby korzystaó z wody ze
studni, to by sig podl4czali.Poza tyrn pieni4dze na wodoci4gowanie terenów
wiejskich pochodz4 w duZej mierze z SAPARD-u, gdyZ dla tIE wodociEgi i
kanalizacja s4 spraw4 najwazniejsz4. Jednak zasadne wydaje siQ
zróznicowanie w cenach wody rnigdzy rniastem a wsi4, poniewaz rózne iest
jej zuTycie. Zysk powinien mieó przelo2enie równiez na ilosó, przy
wigkszyrn poborze, cena jednostkowa rnaleje. Dodal te2, 2e od strony
prawnej nie rna Zadnych przeciwwskazai, bo przecie2ró2ntcuje sip ceny dla
pryrvatnych jednostek i dla przernyslu. Radny Baraúski zapytal Burmistrza,
czy jest taka mozliwoSó, 2eby wnioskowac o zmianp ,,Ustawy o zbiorowyttr
zaopalrzeniu w wodp i odprowadzeniu scieków". Burmistrz odpowiedzial,2e
najpierw nalezaloby uchwalió wyst4pienie do postów w sprawie
wprowadzeniapoprawki, aby radni mogli decydowaó o cenie.

Komisja wipcej uwag nie wniosla
Poz9

Przyj pcie wniosków pokontrolnych

PrzewodniczEcy odczytal wnioski pokontrolne Kornisji Rewizyjnej. Radny J.
Zigbiúski zapytal, co to znaczy ,, poza bttdzetem". WyjaSniono lntl, 2e
Kornisja niala na rnySli dotacje.

Komisja uwag nie wniosla
Poz.10

Uchwala w sprawie stanowiska dotycz4cego przeniesienia siedziby
Regionalnej Dyrekcji Lasów Paústwowycl't z Radornia do Kielc.

Komisja uwag nie wniosla



PozlI

IJchwala w sprawie zaci4gnipcia kredytu na sfinansowanie wydatków nie
znajdq4cych pokrycia w planowanych dochodach gminy.

Burmistrz wyjaSnil, 2e ..grnina nie wzigla jeszcze ani zlotówki kredyttt, bo
procedtrry trwaj4 bardzo dlugo. Podejmuj4c tp uchwalg radlri zezwalaj4 p.

Skarbnik na rozpocz:ecre procedury zacrEganra kredytu pod ir-rwestycje, na które
przetar gi 1tt2 zostaly r ozpoczpte"

Komisja uwag nie wniosla

Ponl2

Uclrwala w sprawie wyraaenia zgody na kontynuacjp w 2005 roku inwestycji
pn. ,,Budowa II etapu chodnika w ci4gu drogi krajowej nr 78 na odcinkr"r
w krn 199+232 do krn 199+ó95,05 str. lewa w miejscowoSci Piaski".

Radny S. Baraúski powiedziú,2e w tym roku podjpte zostaly iuZ uchwaly na
boiska, na oczyszczalniE Scieków i chcial wiedzieó czy nie datoby siQ
wygenerowaó pieniedzy na te inwestycje z województwa, gdyz one nie lez4
w kornpetencji Urzgdu Miejskiego w Jgdrzejowie, a przeznaczyó 1e na coS
innego. Burmistrz wyjaÉnil, ze ieéli chodzi o oczyszczalnip Scieków to na
razie zostala podjpta uchwala intencyjna i póki nie bgdzie érodków na to
zadanie z UE nic nie zostanie zrobione. Budowa boisk iest rówltiez
dofinansowana ze Srodków IJE. Radny S. Barariski chcial wiedzieó takle czy
na nlicy I I Listopada, na którei ma rozpocz4ó sig retnont, bpdzie budowane
male rondo. Burmistrz odpowiedzial, 2e owszem byly takie plany, ale nie ¡est
to orgamzacyjnie rnozliwe ( nagl4ce terminy). J. Zigbiúski spytal, czy grnina
tna zarnrar zakupió destrukt z I I Listopada. Burrnistrz odpowiedzial, 2e lest
po wstppnych uzgodnieniach i uda mu sig zakupió polor.r'p pozyskanego
destruktu.

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Poz.l3

lJchwala w sprawie: okreslenia zasad i trybu udzielania polnocy
w dozywianiu uczniów szkól podstawowych i girnnazjurn.

Komisja uwag nie wniosla



Poz14

I;chwala w sprawie nadania nazwy,,Kacpra Niemirskiego" ulicy polo2onej

w obrpbie 05 miasta Jgdrzejowa, oznaczonej w ewidencji gruntów jako

dzialka nr 588

Komisja uwag nie wniosla

PozIS

Uchwala w sprawie pozbawienia drogi grninnej kategorii drogi publicznej.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.I6

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoÉci na wlasnoSó Grniny Jqdrzelów.

Komisja uwag nie wniosla

PozIT

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomoSci na wlasnoóó Gminy Jqdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz.l8

Uclrwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda2y w drodze przetargu
ptrb I iczne go n i eruc h orno sci kornnnalnej, zabudowanej, oznaczonej
w rejestrach ewidencji gruntów obr 04 rniasta Jpdrzejowa jako dzialka

n r  2 5 7 1 1 .

Komisja uwag nie wniosla

Poz.I9

Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na wydzierzawienie nieruchornoSci
komunalnej na okres ütZszy tti? trzy lata.



Radny S. Baraírski zapytal, czernu nie zapropottowaó ZDZ, który jest w gestti

powiatu, budynku w Starostwie, zamiast dziatki. Dzier2awca bEdzie rnógl

póZnie1 wykupió budynek ,. za sylnboliczn4 zlotówkp". Bunnistrz wyjaSntl, 2e

ni.koni..znie bEdzie to tak rnala cena, gdyl najpierw musi wycenió budynek

rzeezoznawcy i dopiero wtedy ustalió cenQ.

Komisja uwag nie wniosla

Poz"2A

Uclrwala w sprawie ustalenia szczególowych zasad tttrzytnania czystoSci

i porz4dku na terenie grniny Jgdrzelów.

Radny S. Baraúski zapytal, czy uchwala ta dotyczy Jgdrzejowa czy calej grniny.

Otrzyrnal odpowied2, 2e calej grniny. W zwrEzku z tyrn radny S. Baraírski

wnioskuje: ,o Wnioskujp o zmianp zapisu w projekcie uchwaty (roz. 3 pkt. 8

oraz roz. 4 pkt.10) zamiast o, czgstotliwoSó raz na dwa tygodnie" uLyt o
rV€dlug umowvtn¡

Wni osek zostal prze glosowany jednomySlnie

Komisja wipcej uwag nie wniosla

Poz.21

Uchwala w
Jpdrzejów"

sprawie uchwalenia .,Planu gospodarki odpadarni dla Grniny

Komisja uwag nie wniosla

Poz.22

Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2004 rok

Radny T. Sek poinformowal, 2e ludzie chcieliby przylEczaÓ siQ do

rvodoci4gu. Burmistrz wyjaSsll, 2e gdy zostan4 Srodki z RDF-u to do koúca

roku przetarg na realizacjp powinien byó ogloszolty, pod warttnkiem, 2e

sohysi zaakceptr"¡4 warunki urnów zlldími i bpdzie pewnoSó, 2e ponad 50oA

ludzi sip podl4czy. Radny I. Zigbiúski nie rozumial, czetnrr 135 tyS. zllest

przekazane na relnonty w miescie. Bnrrnistrz wyjaSnit w4tpliwoéci radnego.

Komisja wigcej uwag nie wniosla



Przewodn iczqcy zarzqdzll p rzerw€ 1 0. 40- I 0. 50

Poz.23

Uchwata w sprawie przyjgcia do realizacli Projektu e -

elektroniczny Urzqd.

Po wyj aSni en i ach B urm i strz a doty cz4cych funkcj on owani a
inr,vestycji

Swietokrzvskie -

w przyszloéci tej

Komisja uwag nie wniosla

Po*24

Uchwala w sprawie zaopiniowania projektu Rady Powiatu Jgdrzejowskiego
w sprawie ograniczenia udzielanych Swiadczei zdrowotnych przez Zespól

Opieki Zdrowotnej w Jpdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Poz"25

Uchwala o wspóldzialaniu z grninarni Sgdziszów, Wodzislaw i Slupia

Jgdrzejowska w sprawie realizacji wspólnych inwestycji Komttnalnych
wspólfinansowanych z Funduszu,,Spójnoéci".

Bunnistrz wyjaSntl, 2e po pol4czeniu tych trzech grnin bpdzie mo1na

r.vystqpió o dotacjg do Funduszu Spójnoéci (rnozna uzyskaó rtawet do l0 rnllt

euro)

Komisja uwag nie wniosla

Ad.3

Na posiedzenie Komisji przybyl kierownik ZWiK p. Lato. Przewodniczqcy
chcial wiedzieó, czy kierownik nie moze cos zrobió aby tarn gdzie wodoci4g jest

poprowadzony ludzie sig do niego podl4czali. Dodal, 2e z tego co widzi na
przyklad w Lqczynie sytuacja jest co najrnniej zastanawialaca. Kierownik
wf aSnil, Le nic nie moze zrobié. Dopiero jak kornuS wysi4dzie jego prywatr-ra
pompa to sig dolEcza. Kierownik nawi4zal takze do pozycj r 20 porz4dku obrad
sesji i wyjaSnil, ze wedlug niego kwestia obowi4zku przylqczania sig ludzi do



istniej4cych kanalizacli powinna byó bardziej rygorystycznie potraktowana.
Radny S. Baraírski powiedzial" 2e i tak ludzie na wsi nie dadzqsig podl4czyó,bo
dla r-rich cena wody jest za wysoka, i kierou,nik rnógtby zrobió coS aby ceny
wody na wsi i rniescie byty inne. Kierownik powiedzial, ze nie tno2e
róZnicowaó cen, gdy| uchwala podejmuj4ca kwestig stawek za wodg mu tego
zabrania. NastEpnie kierownik chcial wiedzieó, który z radnych rozmawial z
prasA na temat przeksztalcenia ZWik. W zwiqzku z brakiern reakcji ze strony
radnych kierownik zaczfi ornawiaó zalety plyn4ce z przeksztatcenia( np.
poinforrnowal, ze jeSli ZWiK bylby spótk4 prawa handlowego nie zaistnialaby
taka sytuacja jak w Lqczynie, poniewaz jednostka o takim statusie kieruje sig w
swoim dzialaniu rachunkiem ekonornicznym i nie dopuScilaby do inwestowania
na terenach, które z góry wie, 2e przynosilby straty. Jako kierownik
gospodarstwa pornocniczego nic nie moZe - np. poszukiwaó érodków poza
budzetern - gdy zjest zwi4zany statutem.

Po wysluchaniu kierownika Przewodnicz4cy zakortczyl posiedzenie o godz.
11 .s0

Protokolowala:
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